
油田气田矿山用钢丝绳切断机

产品名称 油田气田矿山用钢丝绳切断机

公司名称 陕西鑫汇科技有限公司

价格 2380.00/台

规格参数 品牌:鑫汇牌
适用机械:钢丝绳切断机
型号:GSQJ-35/48

公司地址 咸阳市秦都区中华路6号

联系电话 029-33316668 13892055018

产品详情

品牌 鑫汇牌 适用机械 钢丝绳切断机
型号 GSQJ-35/48 重量 35kg

 modelgsqj-35/48hydraulic pressuresteel cablecuttingmachine isanew high-tech product. it is widely used in cutting
offsteel cableinoil fields, gas fields, coal fields, mines etc, especially in somespecial circumstancesthatare not allowed
tobefire or no oxygen, power and other energy conditions.it can be also used in cutting steel bars in construction field.

 thisproducttakes theprinciple ofhydraulic transmission to transmit power. it takes small oil tank to provide oil, big
oil tank output the great power that promotes thealloy steels cutter to cut off the steel cable in the extrusionand shear.it
adopts excellent airtight materials used in aviation for the airproofing component of oil-way parts, which ensure the
sealperformances of the oil system, and adopts excellent alloy steels to make the cutter, which greatly enhanced the
cutter’s strength and life expectancy, reduced the cost.

 the product has reasonable overall design, advanced reliable performance, and variety wire cutting scope. it is
beautiful, small, light and portable. it may not only reduce labor intensity but also improve the operation efficiency.

 comparing with the traditional electric cutting machine and non-sawtooth cutting machine, model gsqj-35/48 wire
rope cutter has many characteristics such as operation flexible, safe and reliable, stronger shear force, and steady work
process, low-cost, long life, free constraint from environment conditions. this product can be widely used in oilfield,
mining, metallurgy, ports, railways, electricity, construction, factories, mines and other fields, especially suit to
flammable and explosive special working environment. it is a reliable and high quality product, which is satisfied with
majority of the users.

 welcome to choose our plant’s products, we’ll serve you wholeheartedly!

 gsqj-35/48型钢丝绳切割机主要是针对油田、气田、煤田、矿井等不允许有明火或没有氧气、电源等能



源条件的特殊环境下需进行钢丝绳切断作业而研制的新型高科技产品，也可以应用在建筑行业对钢筋进
行切断等。该产品采用液压传动原理传送动力，以小油缸供油，大油缸高压力系统输出大动力，推动优
质合金工具钢刀具，在挤压和剪切双重工作方式下截断钢丝绳。系统采用钢性密封原理及航空用优质密
封材料作油路密封件，保证油路不泄漏和较强适应性。产品整体设计合理、性能先进可靠、切绳范围广
，且制造精良、外型美观；体积小、重量轻、携带方便，达到了既能减轻劳动强度又提高工作效率之目
的。

 gsqj-35/48型钢丝绳切割机与传统的电气割、无齿锯切割比较，具有操作简单灵活、安全可靠、剪切力
大，工作进程平稳，使用成本低，寿命长，不受工作环境条件限制之特点，尤其适用于易燃易爆等特殊
工作环境使用，可广泛用于油田、矿山、冶金、港口、铁路、电力、建筑、厂矿等行业，是广大用户值
得信赖和使用的满意的优质新产品。
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